報名表
1. Closing date for online registration: 23:59 GMT+1 Monday 9 July 2012 (UK time)
網路報名截止日期為英國時間2012年7月9日(一)晚上11:59。

2. The entry fee for this competition is £24.00 per photograph entered. you can enter up to 6 photographs in the competition, all photographs have to be entered as part of the same application
每一張照片的報名費為24英鎊，一人最多報名6張照片，所有報名比賽的照片須填寫在同一張報名表。

3.The entry fee is non-refundable. 報名費不得退費。

4. Please complete both this entry form and the registration fee form that follows fully. Incomplete entries will not be processed. All fields marked with a * must be completed.
必須填寫完報名表與之後的報名費表格才算完成報名手續，未完成報名手續的作品將不被受理。打紅色星號者為必填項目。

5. Please note that:

‧the stated date of the first sitting should be before the stated date of completion

‧a date of completion should be entered, even if it is only prospective

‧the telephone number fields only accept digits: do not use brackets or + signs

‧If you experience problems completing the Taylor Wessing Photographic Portrait Prize online application please email photoprize@npg.org.uk detailing the problem occurring, and a contact telephone number.
報名表填寫注意事項：

◎所填寫的第一次拍攝日期應早於所填寫的拍攝完成日期。
◎必須填寫拍攝完成日期，即使是預期完成的日期。

◎電話欄只能填寫數字，請勿輸入( )或+等符號。

◎網路報名有任何問題請寫信到photoprize@npg.org.uk，請說明問題並附上聯絡
電話。

I wish to enter the Taylor Wessing Photographic Portrait Prize 2012.

我想要報名參加「2012年泰勒信肖像攝影獎」。
I have read the attached rules and agree to be bound by them.

我已經閱讀並同意遵守比賽規則。
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Personal details
個人詳細資料
First name
名字
Surname

姓氏
Date of Birth
生日
Street Address街址
Town/City
鎮/市
Postcode

郵遞區號
County

縣
Country

國家(請寫Taiwan (R.O.C.))

Daytime Contact Tel日間聯絡電話
Mobile Tel
手機
Email address
電子郵件信箱
Retype email
再次輸入電子郵件信箱
Agency (if applicable) 代理人
Where did you hear about this year's PPP2012 Call for Entries?
你是從何得知今年的徵件訊息?

Details of work submitted
作品詳細資料
Title of Work
作品名稱
Date


日期
Name of Series系列名稱
Catalogue
目錄
To order your copy of the catalogue now, at the price of £10.00, simply tick the box below and £10.00 will be added to your total entry fee. Price includes postage and packaging and catalogues will be dispatched in November.

欲訂購目錄，請在下方方框打勾，系統會在報名費上加上10英鎊(含郵資與包裝)，目錄將在11月寄出。
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